
GGZ Corona - Cluster intramuraal overleg 9 april 11 -12 uur

Deelnemers: (GGZ NL), (V&VN),

(vws), (VWS).eM
(NVVP), vino),EE(VWs)

5.1.2e

1. Opening mededelingen

Geen

2. Verslag 6 april

Geen opmerkingen

3. Actielijst 6 april

Actie 1 Zorginhoudelijke knelpunten:

IEEE meldt dat de ggz incl BW’'s en dagopvang, niet wordt genoemd als het gaat om de

vraag naar beschermende middelen.

De NVVP baart het zorgen dat net als in de ziekenhuizen het aanmeldingen van nieuwe

patiénten van huisartsen drastisch terugloopt. De huisartsen hebben een brief ontvangen
om patiénten met klachten zo veel als mogelijk te spreken en gewoon door te verwijzen.
Een ander opvallend verschijnsel is dat het aantal verwarde personen lijkt terug te lopen.
De NVVP zegt ook zorg te hebben over inzicht in het aantal TS'n (pogingen tot suicides) als

gevolg door het wegvallen van structuur. Er is een wens naar overzicht hierover. Vraag
aan de wg preventie en/of acuut hier aandacht aan te schenken.

De terugloop van het aantal nieuwe patiénten is een punt om in te brengen in het

koepeloverleg van woensdag, de kans dat een stuwmeer ontstaat is aanwezig met weer

een toename van wachtlijsten op termijn.
De IG] doet hier onderzoek naar en zou dit ook moeten constateren.

Er zal moeten worden nagedacht over het nieuwe normaal na de corona. De NVVP ziet het

als taak daar aandacht aan te geven. Het is van belang dat patiénten moeten weten dat zij

langs de huisarts kunnen gaan wanneer zij het idee hebben dat het niet goed gaat. Het is

wellicht goed om ervoor te zorgen dat er via de media aandacht wordt gegeven voor zowel

de somatiek als de ggz.

Op 9 april moet duidelijk worden hoe de verdeling van beschermende kleding naast die

van het ziekenhuis gaat gebeuren.

EEE ontwikkelt in samenwerking met GGZN een rekentool voor wat nodig in de

toepassing van beschermende middelen, houdt daarbij rekening dat er twee handschoenen

nodig zijn (en niet één).
EE geeft aan dat bezoek de bezoekregeling bij verschillende ggz-instellingen opgeschort
is.

i aconbevestigen dit, de reden is dat het bezoek zich niet houdt aan de

voorschriften die nodig zijn om coronabesmetting te voorkomen. Juridisch is dit houdbaar

omdat het niet om één persoon gaat maar om de hele groep. Er is bij Antes wel een klacht

binnengekomen,BlE3 zal die geanonimiseerd nog doorsturen.

Actie 9 Arbo beschermende kleding
GGZN meldt dat er goed wordt samengewerkt tussen de HR afdelingen en ARBO. Er is een

HR-app waar verzuim kan worden nagegaan. Het beeld is dat het verzuim afneemt. In

tegenstelling tot verzuim als gevolg van corona, dit neemt toe. Over een maand zal GGZN

nader info verstrekken.

Actie 13 Overzicht bedden

Het overzicht is beschikbaar in een eerste versie. Het is nog wat beperkt, info of er een

EBK en zuurstof beschikbaar is.[FEzal IEEE info over het beheer en welke specifieke
voorzieningen moeten worden opgenomen in het overzicht.

De PAAZ’en PUCS zullen door de NVVP worden toegevoegd.
De aanwezigheid van voldoende separeers is een punt van zorg. Ondanks dat het

tegenstrijdig is in het huidige beleid zal dit meer moeten worden toegepast tijdens de

coronacrisis. De crisis zijn erger en er kan niet normaal worden geacteerd zeker wanneer
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er sprake is van besmetting. Er is afgesproken hierover nu niet actief over naar buiten over

te communiceren.

Buiten reikwijdte

4. Rondvraag:
— Door tijdgebrek is geen gebruik gemaakt van de rondvraag.

5. Sluiting


